

ENGLISH VERSION

1. Compliance with the Olympic Charter and other rules. My participation in the Games is subject to me complying with certain fundamental rules which aim at ensuring the integrity of the Games, protecting the health of the Participants to the Games and protecting clean athletes.

I confirm being aware of and know the rules and responsibilities applicable to my participation in the Games, which have been brought to my attention by my National Olympic Committee (“**NOC**”), the International Federation (“**IF**”) governing my sport, Paris 2024 and/or the IOC, among others through the IOC’s official website: www.olympics.com/ioc. I agree to comply with all these rules and responsibilities in particular those arising from the following:

- a. the provisions of the Olympic Charter, including the peace mission of the Olympic Movement;
- b. the World Anti-Doping Code, as well as the IOC Anti-Doping Rules applicable to the Games and any related regulations, such as the IOC Needle Policy & Rules for the Games of the XXXIII Olympiad in Paris, France;
- c. the IOC Code of Ethics, including, in particular, the Rules on the Prevention of the Manipulation of Competitions applicable to the Games;
- d. the IOC Framework for Safeguarding Athletes and Other Participants from Harassment and Abuse in Sport (Games time Period);
- e. the IOC Social and Digital Media Guidelines; and
- f. any other set of rules and instructions (including any update thereof) related to my participation to the Games.

My compliance with such rules supports the mission of the IOC and of the Olympic Games to promote unity and peace.

FRENCH VERSION

1. Respect de la Charte olympique et des autres règles. Ma participation aux Jeux est subordonnée au respect de certaines règles fondamentales qui ont pour but de garantir l'intégrité des Jeux, de préserver la santé des Participants aux Jeux et de protéger les athlètes intègres.

Je confirme être conscient(e) et avoir connaissance des règles et responsabilités applicables à ma participation aux Jeux, lesquelles ont été portées à ma connaissance par mon Comité National Olympique (« **CNO** »), la Fédération Internationale (“**FI**”) responsable de mon sport, Paris 2024 et/ou le CIO, entre autres par le biais du site web officiel du CIO : www.olympics.com/cio. J’accepte de me conformer à toutes les règles et responsabilités applicables, en particulier à celles découlant des textes suivants :

- a. les dispositions de la Charte olympique, en ce inclus la mission de paix du Mouvement olympique ;
- b. le Code mondial antidopage, les Règles antidopage du CIO applicables aux Jeux ainsi que toute autre règle y afférente, telles que la Politique et règles du CIO en matière d'injections pour les Jeux de la XXXIIIème Olympiade à Paris, France ;
- c. le Code d'éthique du CIO, en particulier les Règles sur la prévention des manipulations des compétitions applicables aux Jeux ;
- d. le cadre du CIO visant à protéger les athlètes et tout autre participant contre le harcèlement et les abus dans le sport (période pendant les Jeux) ;
- e. les Directives du CIO sur les réseaux sociaux et les médias numériques ; et
- f. tout autre ensemble de règles et d'instructions (y compris toute mise à jour de celles-ci) lié à ma participation aux Jeux.

Le respect de ces règles contribue à la mission du CIO et des Jeux Olympiques de promotion de l'unité et de la paix.